006240

Twins with a Little One

Picture Description?)

A sepia-toned, low-angle shot showcases medieval stone towers amidst other buildings under a cloudy
sky, capturing the historical essence of an old town.

Analysis?)

This monochrome photograph captures the imposing medieval towers of San Gimignano, Italy, from a
low angle. The composition emphasizes the verticality of the stone structures, stark against a cloudy sky.
The textured surfaces of the buildings and the presence of market stalls in the foreground add depth and
a sense of historical context. The high contrast and sepia tone lend the photograph a timeless quality.
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Picture Data

006240 - Twins with a Little One

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 05/2018 07/2018 10/2018
Width Height Bits/Color
Original Size 5562 px 5562 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Zwillinge mit einem Kleinen

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A sepia-toned, low-angle shot showcases medieval stone towers amidst other buildings under a cloudy sky, capturing the historical essence of an old town.
    
    
      Eine sepiafarbene Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt mittelalterliche Steintürme inmitten anderer Gebäude unter einem bewölkten Himmel und fängt die historische Essenz einer Altstadt ein.
    
    
      This monochrome photograph captures the imposing medieval towers of San Gimignano, Italy, from a low angle. The composition emphasizes the verticality of the stone structures, stark against a cloudy sky. The textured surfaces of the buildings and the presence of market stalls in the foreground add depth and a sense of historical context. The high contrast and sepia tone lend the photograph a timeless quality.
    
    
      Diese monochrome Fotografie fängt die imposanten mittelalterlichen Türme von San Gimignano, Italien, aus einem niedrigen Winkel ein. Die Komposition betont die Vertikalität der Steinstrukturen, die sich scharf gegen einen bewölkten Himmel abheben. Die strukturierten Oberflächen der Gebäude und das Vorhandensein von Marktständen im Vordergrund verleihen Tiefe und ein Gefühl für den historischen Kontext. Der hohe Kontrast und der Sepiaton verleihen der Fotografie eine zeitlose Qualität.
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